
REDOVNA GODIŠNJA I IZBORNA SKUPŠTINA SOPAS-a 
ODRŽANA DANA 30.03.2019. u 11.00 časova 

 
 
 

Zapisnik sa Skupštine 
 
Skupštinu je u 11.00 otvorila predsednica SOPAS-a Božana Ostojić, kojom prilikom 
je poželela svima dobrodošlicu i predložila sledeći dnevni red: 
 
 

1. Izbor radnog predsedništva i verifikacione komisije 
2. Podnošenje izveštaja o radu sa finansijskim izveštajem za 2018. godinu 
3. Razrešenje Predsednika saveza i Upravnog odbora saveza 
4. Izbor Predsednika saveza i Upravnog odbora saveza na osnovu predloga 

Predsednika saveza 
5. Razno 

 
 
Nakon stavljanja na glasanje, dnevni red je usvojen jednoglasno.  
 
 

1. Izbor radnog predsedništva i verifikacione komisije  
 

Predsednica Božana Ostojić za predsedavajućeg radnog predsedništva predlaže 
Zorana Radoičića, a za drugog člana radnog predsedništva Slavu Jovanovića. 
 
Predlog je stavljen na glasanje i usvojen je jednoglasno.  
 
Za članove verifikacione komisije Božana Ostojić predlaže Jovana Petrovića i Voju 
Vukovića. 
 
Predlog je stavljen na glasanje i usvojen je jednoglasno.  
 
Za zapisničara Božana Ostojić predlaže Srđana Veljića. 
 
Predlog je stavljen na glasanje i usvojen je jednoglasno. 
 
Za overivače zapisnika Božana Ostojić predlaže Miodraga Bajčetića i Dragana 
Peraševića. 
 
Predlog je stavljen na glasanje i usvojen je jednoglasno. 
 
Nakon uvida u ovlašćenja delegata klubova, verifikaciona komisija konstatuje da je 
od ukupnog broja članova Sopas-a koji iznosi 32 predato ukupno 28 ovlašćenja, s 
tim da su 22 predstavnika lično prisutna, dok su ostalih 6 ovlašćenja data drugim 
licima u skladu sa Statutom Sopas-a. 
 
Ujedno se konstatuje da je kvorum ispunjen, te da Skupština zaseda u skladu sa 
zakonom jer su ispunjeni svi zakonski uslovi. 



2. Podnošenje izveštaja o radu sa finansijskim izveštajem za 2018. 
 
 
Božana Ostojić čita izveštaj o radu za 2018. Godinu nakon čega Zoran Radoičić daje 
reč Valeriju Ljubičiću kako bi objasnio pojedinosti vezane za rad nastavne komisije i 
ujedno dopunio izveštaj. 
Valerije Ljubičić obaveštava članove Skupštine da je u toku izmena Uzor-a na kojoj 
trenutno rade 2 člana nastavne komisije, kao i da je pri kraju standardizacija završnih 
testova za kategoriju P1. 
Ukazuje se na problem nemarnosti instruktora prilikom popunjavanja izveštaja o 
licenciranju na kojima često nedostaju brojevi kartica, a u slučajevima polaganja za 
kategoriju P3 i sami zapisnici sa ispita koji su po Uzoru neophodni za licenciranje. 
Skreće se pažnja svima da se licenciranje ubuduće u ovakvim slučajevima neće 
prihvatiti dok se ne isprave ovi propusti te dokumentacija bude kompletna. 
Apeluje na članove za ažurnost u slanju izveštaja jer se i pored zadnje molbe isti 
šalju sa zakašnjem. Skreće pažnju na neophodnost blagovremenog plaćanja 
obaveza prema Sopas-u kako bi isti mogao nesmetano da funkcioniše. 
 
Zoran Radoičić otvara diskusiju povodom izveštaja o radu. 
 
Za reč se javlja Miodrag Bajčetić koji traži da komunikacija bude dvosmerna, te da 
se ukoliko nešto nedostaje to zatraži odmah, a ne da se čeka Skupština da bi se 
stavljale zamerke. Moli da ažuriranje web sajta Sopas-a bude blagovremeno kako bi 
sve informacije bile dostupne u skladu sa aktuelnim događajima. Apeluje na članstvo 
u vezi učešća na takmičenjima i njihovog omasovljenja. 
 
Za reč se javlja Milorad Đuknić koji podržava molbu za ažurnost podataka na web 
sajtu Sopas-a, ali takođe skreće pažnju da i članstvo mora blagovremeno dostavljati 
podatke, informacije i fotografije. 
 
Zoran Radoičić stavlja na glasanje izveštaj o radu za 2018. godinu koji se sa 
primedbama iz diskusije jednoglasno usvaja. 
 
Božana Ostojić nastavlja sa čitanjem finansijskog izveštaja za 2018. godinu 
upoznajući prisutne sa svim detaljima i pojedinostima. Ukazuje na kaznu koju je 
Sopas platio zbog formalnog propusta, to jest takozvanog ćutanja administracije 
čime je propušten rok za odgovor. Skreće pažnju na problem sa neosnovanim 
prijavama protiv Sopas-a koje uporno šalje Stojan Bogosavljev. 
 
Zoran Radoičić otvara diskusiju povodom izveštaja o radu, i ovog problema.  
 
Miodrag Bajčetić ukazuje na to da i Savez podvodnih aktivnosti Vojvodine ima isti 
problem, te da je prijava protiv njih duplo obimnija. U međusobnoj diskusiji članova 
se konstatuje da je više nego očigledno da Stojan Bogosavljev ima ličnih problema 
te da je neophodno preduzeti sve Zakonom propisane mere, kao i iskoristiti 
instrumente koje je MOS dalo Sopas-u kao nacionalnom savezu kako bi se Stojanu 
Bogosavljevu zabranio svaki dalji rad na organizaciji takmičenja za koja po Zakonu 
ne ispunjava uslove. Ukazuje se i na njegove nepriznate kategorije koje su 
suspendovane od strane CMAS-a, kao i na nemogućnost rada zbog neispunjenosti 



više uslova iz Zakona o sportu uključujući i zdravstvenu nesposobnost imajući u vidu 
penzionisanje usled iste. 
Milan Pavković se javlja i ukazuje na stalni problem prilikom uplata članova koji ne 
naznačuju na šta se ista odnosi pa je jako teško to kasnije utvrditi. 
 
Zoran Radoičić stavlja na glasanje finansijski izveštaj za 2018. godinu koji se 
jednoglasno usvaja. 
 
 

3. Razrešenje Predsednika saveza i Upravnog odbora saveza 
 
 
Zoran Radoičić stavlja na glasanje treću tačku dnevnog reda, predlog za razrešenje 
Predsednika saveza i Upravnog odbora saveza. 
 
Predlog je usvojen sa jednim uzdržanim glasom. 
 
 

4. Izbor Predsednika saveza i Upravnog odbora saveza na osnovu 
predloga Predsednika saveza 

 
 
Zoran Radoičić otvara četvrtu tačku dnevnog reda, predlog za izbor Predsednika 
saveza i Upravnog odbora saveza. 
Obaveštava prisutne da je samo Božana Ostojić podnela kandidaturu i isto stavlja na 
glasanje. 
 
Konstatuje se da je predlog usvojen sa jednim uzdržanim glasom. 
 
Božana Ostojić uzima reč te predlaže isto rukovodstvo, Upravni odbor saveza kao i u 
prethodnom mandatu zbog odlične saradnje. 
 
Zoran Radoičić stavlja na glasanje predlog koji se prihvata sa jednim uzdržanim 
glasom. 
 
Božana Ostojić iznosi plan rada za 2019 godinu u načelu, i obećava podršku svim 
članovima, kako kadrovsku, tako i finansijsku. 
 
Zoran Radoičić stavlja akcenat na svest o ekologiji, stručnom radu, kao i 
usavršavanju. 
 
Otvara se diskusija, javlja se Goran Zelić koji moli za sportsku aktivnost članova, 
zamerka je što se od 32 kluba, članova Sopas-a javlja jako mali broj na takmičenjima 
pa iz tog razloga predlaže da se eventualno klubovima koji ne učestvuju u 
takmičenjima članarina poveća. 
 
Za diskusiju se javlja Bratislav Marković koji predlaže stimulisanje onih koji učestvuju 
na takmičenjima umesto kažnjavanja onih koji ne učestvuju. 
 



Članovi u diskusiji ukazuju na problem visine troškova takmičenja, počev od 
lekarskog pregleda, preko troškova organizacije, prevoza, smeštaja itd. 
Predlaže se da Sopas uputi dopis nadležnim institucijama u cilju oslobađanja 
takmičara od  plaćanja lekarskog pregleda 
 

3. Razno 
 
Zoran Radoičić otvara zadnju tačku dnevnog reda, razno. 
 
Javlja se Miodrag Bajčetić koji ukazuje na problem članarina klubova navodeći 
primer iz Sente gde ujedno apeluje na pomoć 
 
Božana obaveštava članove o izradi baze podataka od strane centrale CMAS-a gde 
će registracija koštati 15 E i moguće je istu obaviti posredstvom saveza. Predlaže da 
se ponovo uspostavi saradnja sa upravom Ade ciganlije vezano za akciju čišćenja 
iste imajući u vidu da je novi direktor izašao u susret članovima saveza te ih 
oslobodio plaćanja naknade za ronjenje. 
 
Članovi kao i prošle godine ukazuju na problem organizacije ronjenja u Grčkoj, ali 
kako savez nema nikakve ingerencije u tome, diskusija se završava. 
 
Skupština završava sa radom u 12.45, zatvara je Zoran Radoičić. 
 
 
Zapisnik je vodio Srđan Veljić 
 
 
Zapisnik su overili Miodrag Bajčetić i Dragan Perašević. 
 

 
 


